
UCHWAŁA NR …/…/2021  

RADY GMINY WIELISZEW  

z dnia 30 listopada 2021 r.  

 

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wsi Łajski w sprawie utworzenia 

linii autobusowej 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2021 r., poz. 1372 z późn. zm.) oraz 6 ust. 2, art. 9 ust. 2, art. 10 ust. 1, art. 13 

ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r., poz. 870) Rada Gminy 

Wieliszew uchwala, co następuje:  

 

§ 1. Uwzględnia się petycję z dnia 12 sierpnia 2021 r. w sprawie utworzenia linii 

autobusowej, zgodnie z uzasadnieniem stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady do powiadomienia wnoszącego petycję  

o sposobie jej rozpatrzenia poprzez przesłanie treści uchwały wraz z uzasadnieniem.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Skarg, Wniosków i Petycji  

             Renata Gostkowska-Maczuga 

 

  



UZASADNIENIE 

 

W dniu 12 sierpnia 2021 r. do Urzędu Gminy Wieliszew wpłynęła petycja mieszkańców wsi 

Łajski, w sprawie utworzenia linii autobusowej, która jeździłaby ulicą Suwalną w Łajskach. 

Petycja została przekazana do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja 

dokonała analizy petycji na posiedzeniu w dniu 7 września 2021 r. 

 

Członkowie Komisji zostali poinformowani o kosztach jakie ponosi Gmina Wieliszew na 

funkcjonowanie komunikacji autobusowej w skali roku oraz przebiegu linii autobusowych 

na terenie gminy. 

 

Po wysłuchaniu wyjaśnień pracownika Urzędu oraz wnoszącego petycję, Komisja poprosiła 

o przeprowadzenie szczegółowych analiz kosztów funkcjonowania oraz możliwych 

rozwiązań utworzenia linii autobusowej w rejonie ulicy Suwalnej.  

 

W dniu 25 listopada 2021 r. członkowie Komisji zostali poinformowani o możliwości 

skierowania linii autobusowej nr 8, której organizatorem jest Powiat Legionowski, na trasę 

Zegrze-Dębe-Komornica-Łajski-Centrum Przesiadkowe w Legionowie. W związku z 

brakiem infrastruktury przystankowej przy ulicy Suwalnej, konieczna jest w pierwszej 

kolejności zmiana w organizacji ruchu z uwzględnieniem przystanków autobusowych, a 

następnie ich budowa oraz oznakowanie.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w toku analizy, na podstawie przedstawionych 

wyjaśnień wnioskuje o uwzględnienie petycji i podjęcie działań w celu umożliwienia 

przeprowadzenia linii autobusowej ulicą Suwalną.  

 

Przewodnicząca Komisji  

Skarg, Wniosków i Petycji  

             Renata Gostkowska-Maczuga 

 


